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Svar på fråga 2023/24:701 av Rickard Nordin (C) 
800-kilovoltsledningar i det svenska stamnätet 

Rickard Nordin har frågat mig om jag och regeringen har 

övervägt att tillåta högre spänningsnivåer i det svenska 

stamnätet, och vad i så fall resultatet var. 

Det finns inte några bestämmelser eller instruktioner som i dag 

hindrar att Affärsverket svenska kraftnät utreder om det finns 

behov av 800-kilovoltsledningar och, om behov finns, ansöker 

om tillstånd för dessa ledningar.  

Det finns därför inget behov av att regeringen överväger att 

tillåta högre spänningsnivåer i det svenska stamnätet eftersom 

det inte i dag finns något förbud mot att bygga sådana 

ledningar.  

Stockholm den 13 mars 2024 
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Ebba Busch 
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